
Protokół Nr CII

z  sesji  Rady  Miejskiej  w Staszowie,  która  odbyła  się  w dniu 16  listopada 2023 roku w sali

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.                

W sesji wzięło udział 20 radnych na ogólną liczbę 21 radnych (lista obecności w załączeniu do

protokołu – zał. nr 1).

Radni nieobecni: Pan Jacek Piwowarski.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów;

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów,

Pani Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów,

Pan Łukasz Macias – Radca prawy.

Ad. 1    

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie dokonał otwarcia sesji,

stwierdził quorum i powitał zebranych. 

Ad. 2

Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie przedstawił proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 30 października 2023 r. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2023 – 2037 –

projekt nr 756/23,

b) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i  Gminy Staszów na 2023 rok – projekt  nr
757/23,

c) zamiaru likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej im. Hugona Kołłątaja w Wiśniowej –
projekt nr 753/23,  

d) zamiaru likwidacji Przedszkola w Wiśniowej – projekt nr 754/23,

e)  „Rocznego Programu Współpracy gminy Staszów z organizacjami pozarządowymi oraz
podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 23 kwietnia 2003 r. o działalności
pożytku publicznego i o wolontariacie na 2024 rok” – projekt nr 755/23,

f)  wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego – projekt nr 758/23.

g) stwierdzenia  wygaśnięcia  mandatu  radnej  Rady  Miejskiej  w  Staszowie  –  projekt  nr
759/23,

5. Wolne wnioski, w tym:
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- informacja Burmistrza Miasta i Gminy Staszów z działalności za okres od 17.10.2023 r.
do 14.11.2023 r.

6.  Zamknięcie sesji.

Przewodniczący  Rady  zapytał,  czy  radni  zgłaszają  uwagi,  wnioski  do  porządku  obrad.

O zabranie głosu poprosił radny Piotr Kasperkiewicz, który złożył wniosek formalny  o zdjęcie 

z porządku obrad dzisiejszej sesji projektu uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu

radnej  Rady  Miejskiej  w  Staszowie  –  projekt  nr  759/23.  Jednocześnie  wniósł  o  ponowne

rozpatrzenie  sprawy przez Radę Miejską w Staszowie.  Uzasadniającym tym, iż stosunek pracy

został  nawiązany  na  okres  01.10.2023  r.  -  13.10.2023  r.  Nadmienił,  iż  Kurator  nie  powinien

zawierać umowy z panią Anną Karasińską,  bo był poinformowany o tym, że pełni ona funkcję

radnej. Służby kuratora nie dopełniły w tym przypadku swoich obowiązków. W związku, z czym

radna  Rady  Miejskiej   nie  popełniła  żadnego  wykroczenia.   Dodał,  iż  Przewodniczący  Rady

powinien przeanalizować sprawę Pani Anny Karasińskiej z wszystkimi komisjami Rady Miejskiej

w Staszowie,  a  nie  tylko  z  jedną  komisją.  Uważa,  że  jego  działania  działają  na  szkodę  Rady

Miejskiej  w  Staszowie.  Jeszcze  raz  podkreślił,  iż  sprawa  dot.  Pani  Anny  Karasińskiej  jest  do

ponownego przeanalizowania, z uwagi na nie dopełnienie przez Przewodniczącego Rady czynności

swoich obowiązków w terminie do 30 dni, gdzie w tej sytuacji  powinien spotkać się z radnymi 

i  poinformować  o  zaistniałej  sprawie.  W związku,  z  czym  radna  Anna  Karasińska  nie  miała

możliwości w sposób merytoryczny ustosunkować się do powyższego zarzutu. Dodał, iż Kodeks 

o Spółkach Cywilnych  nie dopuszcza, że Kurator mógł podpisać umowę z radną. Powinien po

konkursie, który został przedłożony przez Panią Annę Karasińską i został zaakceptowany, wówczas

powinien poinformować radną o zrzeczeniu się mandatu.  Należy zaznaczyć,  iż  Przewodniczący

Rady zamiast sporządzić projekt uchwały o uchyleniu mandatu radnej Anny Karasińskiej powinien

skontaktować się z Kuratorem Oświaty, celem wyjaśnienia zaistniałej sytuacji.  Radny uważa, iż

zostało  nadużyte  zaufanie  wobec  Pani  Anny  Karasińskiej.  Następnie  zwrócił  się  do

Przewodniczącego Rady Ireneusza Kwiecjasza informując go, iż jest to rażące nadużycie działając

na szkodę radnej. Nadmienił, iż projekt uchwały o stwierdzeniu wygaśnięcia mandatu radnej nie

powinien znaleźć się w ogóle w porządku obrad dzisiejszej sesji. Nadmienił, iż jego zdaniem ma on

wątpliwości  co  do  dalszego  sprawowania  funkcji  Przewodniczącego  Rady.

O  zabranie  głosu  poprosiła radna  Anna  Karasińska  na  wstępie  swojej  wypowiedzi

poinformowała,  iż  umowę z  kuratorium rozwiązała,  zanim jeszcze  faktycznie  podjęła  pracę.  –

Zgodnie  z  orzecznictwem  sądów  w  tego  rodzaju  przypadkach  stosunek  pracy  następuje  

w momencie rzeczywistego rozpoczęcia  wykonywania czynności.  Dodała,  iż  przez te  kilka dni
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roboczych jedynie uczestniczyła w niezbędnych szkoleniach. W ocenie radnej sam fakt podpisania

umowy nie stanowi w świetle prawa podstawy do uchylenia mandatu.

O zabranie głosu poprosił radny Tomasz Otrębski, który zwrócił się do obecnych na sali radców

prawnych o ustosunkowanie się do wniosku radnego Kasperkiewicza. 

Do powyższego odniósł się  Radca prawny Łukasz Macias, który wyjaśnił, iż jest to wniosek  

o zmianę porządku obrad i w takiej sytuacji trzeba sięgnąć do § 15 ust. 6 Statutu Miasta i Gminy

Staszów, który mówi, iż  z wnioskiem o zmianę porządku obrad sesji może wystąpić każdy Radny,

komisja  rady,  klub  radnych  oraz  Burmistrz  lub  Zastępca  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Staszów.

Dodał, iż rozpatrując ten wniosek należy brać uwagę również  § 15 ust. 13 Statutu Miasta i Gminy

Staszów zgodnie  z  którym wnioski  formalne  zgłaszane  w toku  obrad  sesji  poddawane  są  pod

głosowanie.  O  przyjęciu  lub  odrzuceniu  wniosku  decyduje  Rada.  W  pierwszej  kolejności

Przewodniczący poddaje pod glosowanie wiosek najdalej idący, jeśli może to wykluczyć potrzebę

głosowania  nad  pozostałymi  wnioskami.  Ewentualny  spór  co  do  tego,  który  z  wniosków  jest

najdalej  idący  rozstrzyga  Przewodniczący.  W kwestii  drugiej  części  wniosku  poinformował,  iż

trzeba byłoby rozpatrywać w kontekście inicjatywy uchwałodawczej, czyli tutaj już trzeba sięgnąć

do  zapisów  ze  statutu  komu  przysługuje  inicjatywa  uchwałodawcza  i  cała  związana  z  tym

procedura.  Natomiast  co  do  głosowania  wniosku,  to  należy  odesłać  do  ustawy o  samorządzie

gminnym zgodnie z art. 20 ust 1a, który mówi Rada Gminy może wprowadzić zmianę porządku

bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Kwiecjasz  ogłosił 10 min. przerwy, po czym wznowił obrady.

Następnie  poddał  pod  głosowanie  wniosek  radnego  Piotra  Kasperkiewicza,  który  przy  

18 głosach za i 1 glosie wstrzymującym się został przyjęty (obecnych było 19 radnych).

Ponownie o zabranie głosu poprosił radny Piotr Kasperkiewicz, który zgłosił wniosek formalny 

o dodanie do porządku obrad dzisiejszej sesji projektu uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia

mandatu radnego Rady Miejskiej w Staszowie Tomasza Klimka. Uzasadniając tym, iż  został on

skazany prawomocnym wyrokiem sądu za prowadzenie samochodu pod wpływem alkoholu. Radny

uważa, iż Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie nie dopełnił formalności, ponieważ w ciągu

3 miesięcy po zatrzymaniu prawa jazdy i  wyroku sądu miał obowiązek poinformowania Rady  

o  zaszłym zdarzeniu  celem przegłosowania,  czy  radny  Rady  Miejskiej  może  dalej  sprawować

funkcję radnego. W związku z czym, poprosił o przerwę celem przygotowania przedmiotowego

projektu uchwały.

O zabranie głosu poprosił  Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Klimek,  który złożył
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wniosek o wycofanie wniosku radnego Kasperkiewicza, uzasadniając tym, iż jest on bezzasadny 

i nie ma żadnej podstawy prawnej. Wyjaśnił, iż został skazany prawomocnym wyrokiem natomiast

prawo  mówi,  iż  mandatu  radnego  pozbywa  się,  kiedy  został  skazany  karą  pozbawienia  lub

ograniczenia wolności, nadmieniającym przy tym, iż takiej kary nie otrzymał. Dodał również, iż  

w  ciągu  dwóch  lub  trzech  miesięcy  po  zdarzeniu  Przewodniczący  Rady  Ireneusz  Kwiecjasz

wystąpił z zapytaniem do Komisarza Wyborczego w Kielcach, o to czy Rada Miejska ma stwierdzić

uchwałą  wygaśnięcie  mandatu,  odpowiedź  brzmiała,  że  nie  gdyż  nie  zostałem  skazany

prawomocnym wyrokiem pozbawienia  lub  ograniczenia  wolności.  Na  zakończenie  wypowiedzi

stwierdził,  iż  temat  powinien  w  tym  momencie  zakończony  odrzuceniem  wniosku  radnego

Kasperkiewicza. 

Do powyższego odniósł się Przewodniczący Rady Ireneusz Kwiecjasz i potwierdził wypowiedź

przedmówcy w zakresie wystąpienia o stanowisko Komisarza Wyborczego w Kielcach w niniejszej

sprawie. 

Ponownie o zabranie głosu poprosił  radny Piotr Kasperkiewicz, który poinformował, iż każdy

radny  ma prawo złożyć  wniosek,  dodając,  iż  Rada powinna rozpatrzeć  sprawę celem podjęcia

uchwały.  Zwrócił  się  do  Przewodniczącego  Rady  o  przeanalizowanie  przedmiotowej  sprawy.

Ponownie o zabranie głosu poprosił Wiceprzewodniczący Rady Tomasz Klimek, który wyjaśnił,

iż zdarzenie o którym mowa miało miejsce 28 sierpnia 2015 roku. Dodał, iż od tego momentu  

w  2018  roku  odbyły  się  wybory  samorządowe,  gdzie  został  ponownie  wybrany  przez

społeczeństwo  na  radnego.  W związku,  z  czym  nie  widzi  podstaw  prawnych  procedowania  

w niniejszej sprawie z uwagi na wykreślenie wyroku w KRK.

Przewodniczący  Rady  Ireneusz  Kwiecjasz  poprosił  Radców  prawnych  o  odniesienie  się  do

powyższej kwestii. 

Radca prawny Łukasz Macias wyjaśnił, iż mając na uwadze te dwa wnioski należy ponownie

odesłać się do  § 15 ust. 13 Statutu Miasta i Gminy Staszów, który stanowi, iż zgodnie z którym

wnioski formalne zgłaszane w toku sesji poddawane są pod głosowanie. O przyjęciu lub odrzuceniu

wniosku decyduje Rada. W pierwszej kolejności przewodniczący poddaje pod głosowanie wniosek

najdalej  idący,  jeśli  może  to  wykluczyć  potrzebę  głosowania  nad  pozostałymi  wnioskami.

Ewentualny spór  co do tego,  który  z  wniosków jest  najdalej  idący rozstrzyga Przewodniczący.

Przewodniczący Rady Ireneusz Kwiecjasz wniósł o potwierdzenie, czy wniosek radnego Klimka

jest dalej idący.

Radca  prawny Łukasz  Macias odnosząc  się  do  powyższego  potwierdził,  że  Przewodniczący
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rozstrzyga, który z wniosków jest najdalej idący. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Kwiecjasz ogłosił 5 minutową przerwę w obradach. Po przerwie

Przewodniczący Rady wznowił obrady. Dodał, iż wnioskiem dalej idący jest wnioskiem radnego

Tomasza Klimka, w związku z czym poddał pod głosowanie wniosek radnego Tomasza Klimka.

Przed przystąpieniem do głosowania o zabranie głosu poprosił radny Piotra Kasperkiewicz, który

zapytał dlaczego w pierwszej kolejności procedowany jest wniosek radnego Klimka, skoro jako

pierwszy zawnioskował.

Przewodniczący Rady poprosił radcę prawnego o zajęcie stanowiska w sprawie.  

Radca Prawna Łukasz Macias ponownie odniósł się wyjaśnił, iż  zgodnie z § 15 ust. 13 Statutu

Miasta  i  Gminy  Staszów  wnioski  formalne  poddawane  są  pod  głosowanie  i  w  przypadku

ewentualnego sporu, co do którego, który z wniosków jest najdalej idącym, to kwestie te rozstrzyga

Przewodniczący  i  jeżeli  rozstrzygnął  w  ten  sposób,  że  wniosek  radnego  Tomasza  Klimka  jest

najdalej idącym to ten wniosek poddawany jest pod głosowanie jako pierwszy. 

W związku z powyższym  Przewodniczący Rady Ireneusz Kwiecjasz  przystąpił do głosowania

nad wnioskiem zgłoszonym przez radnego Tomasza Klimka, który został przyjęty przy 16 głosach

za, 1 głosie przeciw i 2 głosach wstrzymujących (obecnych było 19 radnych). 

Rada Miejska jednomyślnie zatwierdziła porządek obrad z uwzględnieniem przyjętego wniosku.

(obecnych było 17 radnych).

Porządek obrad po zmianach:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 30 października 2023 r. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2023 – 2037 –

projekt nr 756/23,

b) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2023 rok – projekt nr 
757/23,

c) zamiaru likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej im. Hugona Kołłątaja w Wiśniowej – 
projekt nr 753/23,  

d) zamiaru likwidacji Przedszkola w Wiśniowej – projekt nr 754/23,

e)   „Rocznego Programu Współpracy gminy Staszów z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 23 kwietnia 2003 r. o działalności
pożytku publicznego i o wolontariacie na 2024 rok” – projekt nr 755/23,
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f)  wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego – projekt nr 758/23.

5.  Wolne wnioski w tym:

- informacja Burmistrza Miasta i Gminy Staszów z działalności za okres od 17.10.2023 r.
do 14.11.2023 r.

       6. Zamknięcie sesji.

    Ad. 3

Radni  nie  wnieśli  uwag  do  protokołu  z  sesji  z  dnia 30  października  2023  r.  i  przyjęli  go

jednomyślnie (obecnych było 20 radnych). 

  Ad. 4 a 

Pani Henryka Skowron -  Skarbnik Miasta i Gminy Staszów zapoznała z projektem uchwały

w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2023- 2037

– projekt nr 756/23. 

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę nr CII/761/2023

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 b   

Pani Henryka Skowron przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie

Miasta i Gminy Staszów na 2023 rok – projekt nr 757/23.

Radni nie podjęli dalszej dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę nr CII/762/2023

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 c

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów zapoznała z projektem uchwały 

w sprawie zamiaru likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej im. Hugona Kołłątaja w Wiśniowej –

projekt nr 753/23.

Nie podjęto dyskusji. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła
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Uchwałę nr CII/763/2023

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 d

Pani Ewa Kondek  zapoznała z projektem uchwały w sprawie zamiaru likwidacji  Przedszkola  

w Wiśniowej – projekt nr 754/23.

Nie podjęto dyskusji. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 16 radnych) podjęła

Uchwałę nr CII/764/2023

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 e

Pani Ewa Kondek  zapoznała z projektem uchwały w sprawie „Rocznego Programu Współpracy

gminy Staszów z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.  

3 ustawy z dnia 23 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2024

rok” – projekt nr 755/23.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 17 radnych) podjęła

Uchwałę nr CII/765/2023

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 f

Pani  Agnieszka  Gilbert  –  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami,  Geodezji  

i  Rolnictwa  zapoznała  z  projektem  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  lokalu

mieszkalnego – projekt nr 758/23. 

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 16 radnych) podjęła

Uchwałę nr CII/765/2023

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 5

W wolnych wnioskach i  zapytaniach  radny Mariusz Łazarz zapytał  o możliwości  pozyskania

środków finansowych na odbudowę dróg przy ul. Towarowej (przy wjeździe do garaży)  i ul. Place 
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w Staszowie.

Radny Hubert Gawłowicz wniósł o przedstawienie informacji w zakresie kształtowania się cen  

w zakładzie oraz czy, w najbliższym czasie mieszkańcy mogą spodziewać się obniżki bądź wzrostu

cen za  ogrzewanie.  Ponadto  poprosił  o  udzielenie  informacji  w zakresie  uzasadnienia  potrzeby

naboru na wolne stanowisko urzędnicze w Straży Miejskiej w Staszowie – 2 etaty. 

Radny  Zdzisław  Brzyszcz poprosił  burmistrza  o  potwierdzenie,  iż  to  on  był  jednym  

z  wnioskodawców  ustanowienia  św.  Jana  Pawła  II  Patronem  miasta  Staszowa.  Dodał,  

iż wnioskował w tej sprawie. 

Radny  Piotr  Kasperkiewicz  wniósł  o  informację  w  zakresie  podjętych  działań  dotyczących

utworzenia związku gmin, celem ratowania Spółki PKS Staszów. 

Burmistrz  Leszek  Kopeć  w  zakresie  zapytania  radnego  Mariusza  Łazarza  odpowiedział,  

iż  w  obecnym  roku  został  złożony  wniosek  na  remont  dróg  ze  środków  na  usuwanie  klęsk

żywiołowych, jednak nie udało się uzyskać wsparcia. Dodał, iż zostaną ponownie podjęte działania

w  celu  uzyskania  dofinansowania.  W  zakresie  zapytania  radnego  Gawłowicza  dot.  cen  za

ogrzewanie,  poinformował,  iż  na chwilę  obecną oczekujemy na informację z  Urzędu Regulacji

Energetyki. W kwestii naboru na wolne stanowisko w Straży Miejskiej w Staszowie, wyjaśnił, iż

osoby obecnie zatrudnione  nie spełniały wymogów określonych w ustawie o Straży Miejskiej.  

W zakresie zapytania radnego Brzyszcza dotyczącego ustanowienia Patronem miasta Staszowa św.

Jana  Pawła  II  wyjaśnił,  iż  decyzja  była  wspólna  rady,  duchowieństwa  i  społeczności  miasta.  

W zakresie  zapytania  radnego  Kasperkiewicza  wyjaśnił,  iż  aby  powstał  związek  gmin  w celu

ratowania PKS Staszów to wiązałoby się z dużymi kosztami utrzymania takiego przedsiębiorstwa.

Uważa, iż na chwilę obecną nie jest to dobry pomysł na utworzenie nowego przedsiębiorstwa przy

sytuacji jaka jest w PKS Staszów. Dodał, iż  prowadzone są rozmowy z gminami ościennymi i na

chwilę obecną podpisana jest umowa z gminą Tuczępy w zakresie usług transportowych. 

Do  powyższego  odniósł  się radny  Piotr  Kasperkiewicz,  poinformował,  iż  nie  jest  on  za

utworzeniem związku gmin, ponieważ zdaje sobie sprawę jaka jest sytuacja Spółki. Dodał, iż na

posiedzeniu  komisji  podkreślał,  iż  Prezes  Spółki  PKS  nie  ma  żadnego  pomysłu  na  ratowanie

Spółki.  Dodał,  iż  Przewodniczący  Rady  wówczas  przekonywał,  iż  Prezes  Spółki  pracuje  nad

stworzeniem takiego związku. Na zakończenie wypowiedzi poinformował, iż pytanie kierował do

Przewodniczącego Rady i na kolejnych sesjach będzie również padało to pytanie. 

Następnie  o  zabranie  głosu  poprosił  radny  Bonifacy  Wojciechowski,  który  odniósł  się  do

wypowiedzi burmistrza w kwestii osób, które pracowały na stanowisku obsługi monitoringu.
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Zapytał,  czy  będą  one  mogły  dalej  pracować  na  innym  stanowisku  w  Urzędzie,  ewentualnie

aplikować na stanowisko w Straży Miejskiej w Staszowie. 

Odnosząc  się  do  powyższego  Burmistrz  Leszek  Kopeć odpowiedział,  iż  zostały  przesunięte  

z uwagi na to, iż nie mogą wykonywać pracy na stanowisku obsługi monitoringu. Dodał, iż mają

umowę na czas nieokreślony. W zakresie udziału w konkursie wyjaśnił, iż nie widzi przeszkód, aby

wzięły udział w konkursie na stanowisko w Straży Miejskiej jeżeli spełniają warunki kandydata. 

Radny Bonifacy Wojciechowski zapytał przedmówcę, czy mają one zapewnione inne stanowisko

w Urzędzie.

Burmistrz  Leszek  Kopeć odpowiedział,  że  tak,  nadmieniając  przy  tym,  iż  oczywiście  jeżeli

wyrażą taką chęć. Dodał, iż na chwilę obecną czekamy na ich obecność w pracy.

Następnie przedstawił informację z działalności za okres od 17.10.2023 roku do 14.11.2023 roku, 

w tym przedstawił obecnie realizowane zadania inwestycyjne (w załączeniu do protokołu). 

Wiceprzewodniczący Rady Tomasz Klimek przedstawił pisma wpływające do Rady Miejskiej  

w Staszowie. 

         Ad. 6

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie podziękował za udział

w sesji, po czym zamknął jej obrady. 

Na tym protokół zakończono.

      Czas trwania sesji od godz: 13:30 do godz:15:55.    

              

       Protokolant:         Przewodniczący  
       Marlena  Janowska                          Rady Miejskiej w Staszowie     

             ( - )  Ireneusz Kwiecjasz
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